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PS 17/17 Godkjenning av møteinnkalling 

Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjent utan merknader. 
 

PS 18/17 Godkjenning av sakliste 

Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Inge Fiskvik (FFO) ønska ein orientering om RMNF sin økonomi, på sakslista. 
 
Inge Fiskvik (FFO) ønske at rådet i sakslista, vart gjort oppmerksame på relevante høyringar. 
 
Vedtak 
 
Sakslista vart godkjent med merknadene ovanfor. 
 

PS 19/17 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Vedtak 
 
Møteboka frå førre møte vart godkjent utan merknader. 
 



PS 20/17 Referatsak (meldingar) 

Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Vedtak 
 
Møtereferat frå møte i RMNF-AU den 05.05.17 vart teke til orientering. 
 
Referat frå møte med Torghatten AS – Brukarmedvirkning med hensyn til Universell Utforming, E39 
Halhjem-Sandvikvåg, kjøp av fergetenester, vart teke til orientering. 
 
RMNF ønsker ein kopi av søknad frå samferdselsavdelinga til Samferdselsadepartementet om midlar til 
utvida TT-ordning. 
 
Solbjørg H. K. Marjala ( FL R/SV/SP/KRF) presiserte at det var viktig at vedtak i saka vert presentert. 
Fylkesrådmannen er beden om å kome tilbake med forslag til ei ny løysing i saka som i større grad 
ivaretek elevane ved Kyrre skole sine behov. 
 
Rapport om fysisk aktivitet, omfang, tilrettelegging og sosial ulikhet vart teke til orientering. 
 

RS 2/17 Møtereferat fra RMNF-AU den 05.05.17. 

RS 3/17 Referat frå møte med Torghatten AS - Brukermedvirkning med hensyn til universell 
utforming, E39 Halhjem-Sandvikvåg, kjøp av fergetjenester. 

RS 4/17 Søknad om utvida TT-ordning. Høyringsuttale. 

RS 5/17 Bergen katedralskole, avdeling Kyrre skole - leige av lokale 

RS 6/17 Rapport om fysisk aktivitet, omfang, tilrettelegging og sosial ulikhet 

PS 21/17 Utrygghet for blinde/svaksynte ved kryssing av fotgjengerfelt ved Bybanen 

Forslag til vedtak 
 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil sjå nærare på denne saka.  
 
 
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Kjell Håland (A) sette fram slikt forslag: 
 

«RMNF ber RMNF-AU om å kalle inn til eit møte med Bybanen AS, evt. Bybanen Utbygging, 
Skyss, Blindeforbundet i Hordaland og Kommunalt råd for funksjonshemmede i Bergen, for å 
sjå på og korleis ein kan gjere betre fotgjengarfelt der bybanesporet vert kryssa». 

 
Røysting: 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
RMNF ber RMNF-AU om å kalle inn til eit møte med Bybanen AS, evt. Bybanen Utbygging, Skyss, 
Blindeforbundet i Hordaland og Kommunalt råd for funksjonshemmede i Bergen, for å sjå på og korleis 
ein kan gjere betre fotgjengarfelt der bybanesporet vert kryssa. 
 
  



PS 22/17 Ymse 

Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Solbjørg H. K. Marjala (FL R/SV/SP/KRF) sette fram fylgjande forslag: 
 

«Kan rådet sjå nærare på rapport frå Karabin AS angåande sak om ny organisering av 
bybanedrifta ?». 

 
Røysting: 
Marjala sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet kan sjå nærare på rapport frå Karabin AS angåande sak om ny organisering av bybanedrifta, på 
neste møte i rådet. 
 
Inge Fiskvik (FFO) sette fram fylgjande forslag: 
 

«Kan rådet ha ein orientering om arrangementet Sykkel-VM i Bergen ?» 
 
Røysting: 
Fiskvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet kan ha ein orientering om Sykkel-VM i Bergen på neste møte i rådet. 
 
 


